
Bestyrelsesmøde Afd. 1 – tirsdag d 2. november 2021 

 

Deltagere: Mona, Birthe, Frederikke, Tommy, Niels, Johanne og Tom 

DAGSORDEN: 

1. Velkomst v Mona Holse 

2. Evaluering af fællesspisningerne 

3. Planlægning af julebanko d 17 og 18 november 

4. Planlægning af juleafslutning i bestyrelsen 

5. Formandssituationen i afd. 1 

6. Eventuelt  

Mona bød velkommen til bestyrelse og suppleanter, og Frederikke blev valgt som 

ordstyrer. 

Overordnet set blev de to fællesspisninger hhv. 13. og 20. oktober en succes. Der 

deltog i alt til de to arrangementer 50 personer inkl. bestyrelsen. 

Obs: se evt. billeder fra arrangementet på nfbo.dk/afdeling1 hjemmeside. 

Jule-bankoen blev planlagt i detaljer. Der er foreløbig tilmeldt ca. 30 personer i alt 

til de to dage. Vi forventer, at de sidste pladser snarest vil blive besat efter 

princippet ”først til mølle” 

Juleafslutningen for bestyrelsen vil blive den 27. november, hvor vi tager afsked 

med Mona Holse som formand. 

Som nævnt under juleafslutning stopper Mona som formand den 1. januar 2022. 

Beslutningen er taget på grund af sygdom, og Mona har valgt at passe mere på sig 

selv ved blandt andet at frasige sig hvervet som afdeling 1´s formand. 

Afdelingsbestyrelsen varetager formandsarbejdet med næstformanden Birthe 

Jensen i spidsen. 

Under eventuelt blev tirsdagshyggen debatteret. Konklusionen blev, at 

tirsdagshyggen desværre stopper d 14 dec., da der ikke – efter gentagne 

opfordringer – er nogle, der vil påtage sig arbejdet med arrangementerne. 

 

Pbv Niels Braae Larsen/ sekretær 


